





周纪标先生于1991年毕业于华东理工大学化学工程系,获本科学位。2003年获得美国南哥伦比亚大学工商 管理硕士 (MBA)。

周纪标先生 持有英国职业健康安全学院 (IOSH) 安全经理证书。是应急管理部在华外企安全生产专家委员 会首批28名专家之一,他也是中华人民共和国首批注册安全工程师之一,化工安全高级工程师职称。

拥有10年石油化工企业生产管理经验,及20年专职环保健康安全(EHS)区域管理从业经历,其管理范围 涵盖中、日、韩、新、马、泰、印、澳等12个亚太地区国家。

现任德国赢创工业集团北亚区EHS 总监、赢创国际贸易 (上海) 有限公司董事长兼总经理, 同时兼任国 际化学品制造商协会(AICM)产业政策促进委员会副主席一职。

Asia Pacific North region EHSQ Director, Evonik Industries AG;

Chairman & General Manager, Evonik International Trading (Shanghai) Co. Ltd.

Bill graduated from East China University of Science & Technology in 1991, with major in Chemical Engineering, and got MBA degree from Columbia Southern University in Y2003.

Bill has Managing Safely certificate from IOSH, UK, and one of the 28 safety experts, assigned by Foreign Company Safety Expert Committee, Minister of Emergency Management, P.R. China. He is also in the first batch list of Certificate Safety Engineer, PRC, with senior professional engineer (Chemical safety direction) qualification.

10 years' operations experience in petrochemical & chemical industries, other 20 years' full time EHS experience in different US/Europe companies, the management scope covers all Asia Pacific region, including China, Japan, Korea, Singapore, India, Malaysia, Thailand, Australia etc. with total 12 countries.

Bill also acts the deputy-chair of Industrial Policy Advocacy Committee, AICM (Association of International Chemical Manufacturer), which consist of around 70 top multinational chemical companies.



周纪标 Bill ZHOU